
 

 
 

 
MEMO 

 
Aan:  De gemeenteraad 
Kopie aan:  
Van:  Henk Demkes 
Datum:  13 maart 2024 
Project:   
Onderwerp: Berichtgeving over Kamper Erve in Sint Jansklooster 
 
 
Toelichting:  
 
Beste raadsleden,  
 
Gisteren berichtte Land Veno Actueel over de belangstelling van het COA in Kamper Erve in Sint 
Jansklooster als mogelijke locatie voor asielopvang. Het bericht heeft tot de nodige reacties geleid. Het 
leek ons goed om u te informeren over waar we staan als gemeente.  
 
We weten dat het COA in heel Nederland bezig is om te zoeken naar locaties voor opvang. Het COA 
heeft ons begin dit jaar gepolst over de locatie Kamper Erve. Daarbij hebben we aangegeven dit om 
meerdere redenen geen geschikte locatie te vinden. Het is gebruikelijk dat als het COA na bestudering 
denkt dat dit wel een geschikte locatie is, zij hierover contact opnemen met de gemeente. Dat is tot op 
heden niet gebeurd. Het staat het COA uiteraard vrij om naar locaties te kijken en om hierover in 
gesprek te gaan. Dat betekent niet dat een keuze is gemaakt. Daarover zal er eerst contact zijn met de 
gemeente. Ons standpunt over Kamper Erve zal daarbij ongewijzigd blijven. Overigens zal ambtelijk 
contact worden gezocht met het COA over de berichtgeving en de reacties die dat teweeg heeft 
gebracht. Mocht dit tot nieuwe informatie leiden dan komen we uiteraard bij u op de lijn. 
 
In het vraagstuk rondom opvang – en daarmee hebben we het over Oekraïense ontheemden, 
statushouders en asiel – heeft u in de raadsvergadering van 13 februari een besluit genomen. Met de 
uitwerking van dat besluit zijn we als college bezig. Indien daar nieuwe ontwikkelingen te melden 
zijn, dan zullen we deze uiteraard met u delen zoals we dat tot nu toe steeds gedaan hebben.  
 
College van burgemeester en wethouders  
 


